
LaLun tuplasprintti, valvojan lausunto
Huittisissa ei suunnistuskisaa ole järjestetty vuosikymmeniin. Rohkeasti lähtivät 
juhlakisaa tekemään ja jopa vähän uudella konseptilla. Sinnikkäästi ovat järjestäjät 
suunnitelleet, opetelleet ja valmistelleet. Aikaa on käytetty paljon ja uskon, että 
lopputulos on mainio.

Erityinen kiitos ratamestareille jo kisan alla. Yhteistyö on ollut tiivistä ja mukavaa. 
Radoista, rasteista ja maastonkäytöstä on keskusteltu hyvissä ajoin ja mielipiteitä 
vaihdettu monilla viesteillä ja maastossakin. Koejuoksuja on tehty, rastivälejä 
sommiteltu, ratapituuksia haarukoitu, karttaa hiottu. Kuten tietysti pitääkin.

Toivotan kisapäivään menestystä ja onnistumisen elämyksiä kilpailijoille ja 
järjestäjille. Hauskaa olisi ollut tuolla itsekin sinkoilla.
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